

**TOSHKENT DAVLAT SHARQSHUNOSLIK UNIVERSITETI**  
**«Xorijiy sharq mamlakatlari tarixiy jarayonlari va ularni o‘rganishning**  
**dolzarb muammolari»**

**Respublika miqyosida ilmiy-amaliy konferensiya**

**AXBOROT XATI**

Toshkent davlat sharqshunoslik universitetida 2024-yil 20-aprel kuni soat 10:00 da «Xorijiy sharq mamlakatlari tarixiy jarayonlari va ularni o‘rganishning dolzarb muammolari» mavzusida Respublika miqyosida navbatdagi an’anaviy ilmiy-amaliy konferensiya o‘tkazish rejalashtirilgan.

***Ilmiy-amaliy anjuman ishining yo‘nalishlari:***

- ✓ Sharq mamlakatlari rivojlanishi tarixining nazariy va amaliy masalalari.
- ✓ Xorijiy tillardagi manbalarda Sharq mamlakatlari tarixining yoritilishi.
- ✓ O‘zbekistonning Sharq mamlakatlari bilan hamkorlik aloqalari tarixi.
- ✓ Sharq xalqlari tarixiy antropologiyasiga oid zamonaviy tadqiqotlar

***Maqola va tezislar matniga talablar:***

**Maqolalar o‘zbek, rus, ingliz tillarida qabul qilinadi.**

Konferensiya maqolalari 2024-yil 10-aprel kuniga qadar qabul qilinadi. Tashkiliy qo‘mita materiallarni texnik tahrir qilish, shuningdek, maqola qabul qilinmaganda va qaytarilmaganda, bu bo‘yicha izoh bermaslik huquqiga ega.

***Maqolani tayyorlashga qo‘yiladigan talablar***

Maqolalar matni to‘liq 6-10 bet hajmda **elektron va qog‘ozdagi** nusxa shaklida jo‘natilishi lozim; Matn (Microsoft word (Word 2000, XP yoki 2003) dasturida (Word-2007, 2010 dan tashqari) Times New Roman ( o‘zbek, rus va ingliz tilida), shrifti 14 kegel kattaligida; tezis 1,5 intervalda, chapdan 30 mm, o‘ngdan 15 mm, yuqoridan va pastdan 25 mm joy qoldirilgan holda kiril alifbosida rasmiylashtirilgan bo‘lishi lozim

***Maqola tuzilishi uchun talablar:***

- ✓ maqola yoki tezis mavzusi bosh harflarda ko‘rsatiladi
- ✓ mavzudan ikki qator pastda muallifning ismi sharifi bosh harflari va familiyasi, ilmiy darajasi, ish joyi va lavozimi to‘liq ko‘rsatiladi
- ✓ 2 interval tashlab matn keltiriladi.
- ✓ Iqtiboslar maqola oxirida keltirilishi lozim.
- ✓ Barcha talablarga javob bergan maqolalar konferensiya materiallari to‘plamiga kiritiladi va nashr etiladi.
- ✓ Iqtidorli talaba va magistrantlarning ilmiy maqolalariga ilmiy rahbar taqrizi talab etiladi.
- ✓ Maqolada keltirilgan materiallar uchun muallif(lar) mas’uldir.

**Qatnashish shartlari:** Konferensiyada olimlar, ilmiy tadqiqot va oliy ta’lim muassasalarining professor-o‘qituvchilari, ilmiy xodimlari, doktorantlar, magistrantlar, talabalar hamda mavzu doirasida tadqiqot olib boruvchilar ishtirok etishi mumkin. Konferensiyaga taqdim etilgan materiallarni to‘plam shaklida nashr etish nazarda tutilgan.

**Eslatma:** Tanlovdan o‘tgan ilmiy maqolalaa umumlashtirilgan holda to‘plam shaklida chop etiladi.

**Manzil:** Toshkent shahar, Amir Temur shoh ko‘chasi 20, (V blok 812 xona)

**Tashkiliy qo‘mita:** Toshkent davlat sharqshunoslik universiteti Sharq mamlakatlari tarixi va antropologiyasi kafedrasi.

**Murojaat uchun telefon:** + 99 391 77 08 (Sh.Ikromov)

**Elektron manzil:** [xorijiysharq@mail.ru](mailto:xorijiysharq@mail.ru)

**ТАШКЕНТСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ УНИВЕРСИТЕТ ВОСТОКОВЕДЕНИЯ**  
**«Исторические процессы зарубежных восточных стран и современные проблемы их**  
**изучения»**

**Научно-практическая конференция в масштабе республики**  
**ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО**

20 апреля 2024 года в 10:00 в Ташкентском государственном университете востоковедения планируется проведение очередной традиционной научно-практической конференции на тему «Исторические процессы зарубежных стран Востока и современные проблемы их изучения».

***Направления научно-практической конференции:***

- ✓ Теоретические и практические вопросы истории развития стран Востока.
- ✓ Освещение истории стран Востока в источниках на иностранных языках.
- ✓ История сотрудничества Узбекистана со странами Востока.
- ✓ Современные исследования по исторической антропологии народов Востока

***Требования к тексту статей и тезисов:***

**Статьи принимаются на узбекском, русском, английском языках.**

Материалы конференции принимаются до 10 апреля 2024 года. Оргкомитет имеет право вносить технические правки в материалы, а также не комментировать статью, если она не принята или не возвращена.

***Требования к оформлению статьи***

Текст статей необходимо присылать объемом 6-10 страниц в виде электронных и бумажных копий; Текст (в программе Microsoft word (Word 2000, XP или 2003) (кроме Word-2007, 2010) Times New Roman (на узбекском, русском и английском языках), размер шрифта 14 по Кегелю; тезисы через 1,5 интервала, слева 30 мм, должны писать кириллицей, оставляя по 15 мм справа, по 25 мм сверху и снизу.

***Требования к структуре статьи:***

- ✓ тема статьи или тезиса указывается заглавными буквами
- ✓ в двух строках под темой полностью указываются инициалы и фамилия автора, ученая степень, место работы и должность.
- ✓ Текст цитируется через 2 пробела.
- ✓ Цитаты должны быть даны в конце статьи.
- ✓ Все соответствующие статьи будут включены в материалы конференции и опубликованы.
- ✓ Рецензия научного руководителя обязательна для научных статей талантливых студентов и аспирантов.
- ✓ Ответственность за материал, изложенный в статье, несет автор(ы).

**Условия участия:** В конференции могут принять участие ученые, профессора и преподаватели научно-исследовательских и высших учебных заведений, научные сотрудники, докторанты, магистранты, студенты и научные сотрудники, проводящие исследования в рамках темы. Материалы, представленные на конференции, планируется опубликовать в виде сборника.

**Примечание:** Избранные научные статьи будут опубликованы в виде сборника.

**Адрес:** город Ташкент, улица Амира Темура 20, (V блок 812 номеров)

**Оргкомитет:** Кафедра истории и антропологии стран Востока Ташкентского государственного университета востоковедения.

**Контактный телефон:** + 99 391 77 08 (Икрамов Ш.)

**Адрес электронной почты:** [xorijiysharq@mail.ru](mailto:xorijiysharq@mail.ru)

**TASHKENT STATE UNIVERSITY OF ORIENTAL STUDIES**  
**"Historical processes of foreign eastern countries and current problems of their study"**  
**Scientific and practical conference on the scale of the republic**  
**INFORMATION LETTER**

On April 20, 2024 at 10:00 a.m. at the Tashkent State University of Oriental Studies, it is planned to hold the next traditional scientific-practical conference on the topic of "**Historical processes of foreign eastern countries and current problems of their study**".

***Directions of the scientific-practical conference:***

- ✓ Theoretical and practical issues of the history of the development of Eastern countries.
- ✓ Coverage of the history of Eastern countries in sources in foreign languages.
- ✓ History of cooperation relations of Uzbekistan with Eastern countries.
- ✓ Modern research on the historical anthropology of the peoples of the East

***Requirements for the text of articles and theses:***

**Articles are accepted in Uzbek, Russian, English.**

Conference papers will be accepted until April 10, 2024. The organizing committee has the right to make technical edits to the materials, as well as not to comment on the article if it is not accepted or returned.

***Requirements for preparation of the article***

The text of the articles should be sent in full 6-10 pages in the form of electronic and paper copies; Text (in Microsoft word (Word 2000, XP or 2003) program (except Word-2007, 2010) Times New Roman (in Uzbek, Russian and English), font size 14 kegel; thesis 1.5 spacing, 30 mm from the left, should be written in the Cyrillic alphabet, leaving 15 mm from the right, 25 mm from the top and bottom.

***Requirements for the structure of the article:***

- ✓ The topic of the article or thesis is shown in capital letters
- ✓ Two lines below the subject, the author's initials and surname, academic degree, place of work and position are shown in full
- ✓ The text is quoted with 2 spaces.
- ✓ Citations should be given at the end of the article.
- ✓ All eligible articles will be included in the conference proceedings and published.
- ✓ Research supervisor review is required for scientific articles of talented students and graduate students.
- ✓ The author(s) are responsible for the material presented in the article.

**Conditions of participation:** Scientists, professors and teachers of scientific research and higher education institutions, scientific staff, doctoral students, master's students, students and researchers conducting research within the topic can participate in the conference. It is planned to publish the materials presented at the conference in the form of a collection.

**Note:** Selected scientific articles will be published in the form of a collection.

**Address:** Tashkent city, Amir Temur street 20, (V block 812 rooms)

**Organizing Committee:** Department of History and Anthropology of Eastern Countries, Tashkent State University of Oriental Studies.

**Contact phone:** + 99 391 77 08 (Sh. Ikramov)

**Email address:** [xorijiysharq@mail.ru](mailto:xorijiysharq@mail.ru)